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Izpod hlapčeve roke smo dobili naslednji čla
nek: 

Odkod je politika, ne vem. Vsi občutimo gro
zotevojske, ki je brezdvomno sad slabe politike. In 
tudi jaz kot hlapec moram občutiti ta sad. Vsi sta
novi se pritožujejo po svojih zastopnikih, da jim že 
ure na kožo. Kako pa je s posli? Ali smo menda iz
vržek človeške družbe? Kako nam zdaj gre zaradi 
obleke, ne maram pisati, saj za nas ni drugega kot 
zapoved in postava. Za zdaj nam ostane samo vpra
šanje, kako dolgo bomo še shajali z obleko in z obu
valom. Veliko bi imel o tem pisati, a se bojim, da bi 
dobil ,.Slov. Gospodar" belo rožomogoto, kakor jo na
ziva Jugoslovan v 6. številki. 

Kam gre naša pot v bodočnosti? Ker sem za
poslen v taki službi, da imam priliko vsak dan ob
čevati z različnimi ljudmi, vam lahko tole povem: 
Večina ljudi, revnejših slojev, posebno mladi ljudje, 
nameravajo po vojni iti iskat v drugo državo varst
va, in kruha Ce ga vprašam, zakaj, dobim od sle
hernega odgovor: „Kaj bom pa tukaj, saj dozdaj ni
sem videl še ene odredbe, ki bi ščitila revnega člo
veka. Ce si kupiš obleko, boš plačal petkrat toliko, 
kakor zaslužiš. Revni mora plačati kakor kak grof. 
Na Slovenskem je v tem oziru skoro najhuje, ker 
nas nihče drugi en zagovarja, kakor poslanci in pa 
slovenski časopisi in zate ima vlada gluha ušesa. 
Ce ne dobi Jugoslavija samostojnosti, bo pri nas o
stalo vedno tako. Zato pa raje grem, kakor da bi bil 
do smrti suženj nemških mogotcev." 

Tak odgovor dobim od vsakega, od vojaka in 
od civilista. Vsled tega sem prepričan, da če ne bo 
vlada opustila dosedanje poti, mora računati na ob
sežno izseljevanje. Zemlja brez ljudi je to, kot hlev 
brez živine. Ali vsenemski vojni hujskači še sedaj 
nimajo dovolj vojne? Mislim, da si je še niso okusili. 
Ce bi jih tako stiskala vojska kot nas Slovence, bi 
bili drugega mnenja. Za danes dovolj! V. R. 


